
Wfocfawek, dnia 17.08.2020 r.

Arkadiusz Piasecki

Radny Rady Miasta

dr Marek Wojtkowski

Prerydent Miasta Wloclawek

Interpelacja

W sprawie uporzqdkowania terenu zieleni prry rondzie Falbanka

Bardzo proszq o intenruencjq w sprawie uporzqdkowania terenu zieleni pzy rondzie Falbanka.

Obecnie teren wymaga nowych nasadzefi.

Z powaianiem
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